

Title (en)

Device for tranverse cutting of sealed bags for a packaging machine

Title (de)

Vorrichtung zum Quertrennen von Siegelrandbeuteln für eine Verpackungsmaschine

Title (fr)

Dispositif pour la découpe transversale de sacs à bords scellés pour une machine d'emballage

Publication

EP 1004511 A2 20000531 (DE)

Application

EP 99811057 A 19991117

Priority

CH 235898 A 19981127

Abstract (en)

Assembly to separate laterally sachets with sealed edges, for a packaging machine, has two shafts (22,23) with a synchronized rotation in opposite directions. A blade (30) is on one shaft (22), and a counter unit (31) is at the other. The counter unit (31) has a cylindrical outer surface (45) with an angled segment (46) through it, interrupted by openings (48) in a second angled segment (47). The assembly to separate laterally sachets with sealed edges, for a packaging machine, has two shafts (22,23) with a synchronized rotation in opposite directions. A blade (30) is on one shaft (22), and a counter unit (31) is at the other. The counter unit (31) has a cylindrical outer surface (45) with an angled segment (46) through it, interrupted by openings (48) in a second angled segment (47). The relative rotation of one shaft (23) against the other shaft (22) gives a programmed control for the cutting edge (41) of the blade (30) to engage either one angled segment or the other at the counter unit (31).

Abstract (de)

Die Vorrichtung hat zwei gegenläufig synchron drehbare Wellen (22, 23). Auf der einen Welle (22) ist ein Messer (30), auf der anderen ein Gegenhalter (31) montiert. Der Gegenhalter (31) hat eine zylindrische Außenfläche (45), die in einem ersten Winkelsegment (46) durchgehend und in einem zweiten Winkelsegment (47) durch Ausnehmungen (48) unterbrochen ist. Durch eine relative Drehbewegung der Welle (23) gegenüber der Welle (22) kann die Schnittkante (41) des Messers (30) programmgesteuert entweder im ersten oder im zweiten Winkelsegment in Eingriff mit dem Gegenhalter (31) gebracht werden. Dadurch können wahlweise Einzelsachets, Streifen von über Perforationen zusammenhängenden Sachets oder endlose über Perforationen verbundene Sachets gebildet werden. Die Vorrichtung ist daher flexibel in der Anwendung. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

B65B 61/08; B26F 1/20; B26D 9/00; B26D 5/00; B26D 1/62; B26D 7/26; B65B 61/18

IPC 8 full level

B26D 1/62 (2006.01); **B26D 5/00** (2006.01); **B26D 7/26** (2006.01); **B26D 9/00** (2006.01); **B26F 1/20** (2006.01); **B65B 61/08** (2006.01);
B65B 61/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

B26D 1/626 (2013.01); **B26D 7/2628** (2013.01); **B26D 9/00** (2013.01); **B26F 1/20** (2013.01); **B65B 61/08** (2013.01); **B65B 61/18** (2013.01);
B26D 5/20 (2013.01); **B26D 2001/623** (2013.01)

Cited by

IT201700002424A1; ITUA20162321A1; EP3621885A4; DE102015223706A1; FR2840558A1; CN100460197C; US11273934B2; US8176821B2;
WO2017175127A1; WO03103937A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 1004511 A2 20000531; EP 1004511 A3 20000927; EP 1004511 B1 20020717; DE 59902028 D1 20020822

DOCDB simple family (application)

EP 99811057 A 19991117; DE 59902028 T 19991117